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Side 1 

  
 
 
Punkt 1 
Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt 
 
Punkt 2 
Orientering 
Økonomi 
Fagfordeling 
Orientering omkring COVID 
 
Inden længe sættes trivselsmålingen for eleverne i gang.  
Vi går i gang med en ansættelsesproces omkring ansættelse af en ny 
udskolingsleder. 
Økonomien er god. 2021 var i balance. 
Det skal huske i budget 2022 at der skal være rum til indkøb af møbler til 
klasserne. 
Det kan være godt at informere eleverne på Uglen omkring renoveringen. 
Der skal være en deadline for udearealerne på Svanen. 
 
Fagfordelingen går så småt i gang. Timefordelingsplanen præsenteres på næste 
bestyrelsesmøde. 
Bestyrelsen er positiv over for at konvertere yderlige en lektion til to-lærertimer, og 
at vi ser på elevernes pauselængde 
Det er bestyrelsens indstilling at det er problematisk bustiderne påvirker 
tilrettelæggelsen af skoledagen i så høj grad som er tilfældet. 
COVID-19 smitten spreder sig stadig. Øhavsskolen har fortsat poder ansat. 
 
Punkt 3 
Nyt fra personalet 
 
Punkt4 
Præsentation af Hanne 
 
Hanne og præsenterede sig selv. Hun oplever sig taget godt imod fra alle sider både 
fra ledelsesteam, personale, forældre og elever. 
Hanne er fortsat konstitueret på Bøgebjerg. 
Der vil være et tæt samarbejde med bestyrelsen og med eleverne. 
 
Punkt 5 
Eventuelt  
Det fungerer med elevernes tilstedeværelse. Eleverne har lov til at gå ud to dage 
om ugen. 
Der skal opfølgning på halcafeen. 
Priserne opfølgning hvornår må eleverne købe 
Vi følger op på studieportefølje- Hvilke krav er der, hvad er det, hvad medfører det. 
 
 
 


